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MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

Zadeva: Ustno vprašanje 

Na podlagi 98. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana v imenu Svetniškega kluba NSi postavljam 

županu in pristojnim službam naslednje ustno svetniško vprašanje: 

Živimo v času, ko imata skrb za okolje in družbeno odgovornost zelo pomembno vlogo. V Svetniškem 

klubu NSi se zavzemamo, da bi MOL dosedanje še neizkoriščene zelene vire in potenciale uspela 

hitreje in učinkovitejše udejanjati. Prednosti le-tega ne izvirajo zgolj iz finančnih prihodkov, ampak 

gre tu za predvsem za pomemben doprinos družbi pri zmanjševanju ogljičnega odtisa in zmanjšanju 

visokih letnih stroškov.  

Strateški načrt družbe Javnega podjetja Vodovod – Kanalizacija za obdobje 2012 – 2016 je 

predvideval gradnjo sončne elektrarne na območju Centralne čistilne naprave Ljubljana. V 

strateškem dokumentu je zapisano, da želi Vo-Ka na osnovi trajnostnega razvoja energetske oskrbe z 

ekološko sprejemljivimi in obnovljivimi viri električne energije zgraditi sončno elektrarno na parcelah, 

znotraj območja obstoječe čistilne naprave, ki niso predvidena za širitev v okviru III. faze.  

Svetniški klub NSi se zaveda, da je čistilna naprava velik potrošnik električne energije. V tej luči 

razumemo dejstvo, da naj bi bila energija, ki bi jo sončna elektrarna proizvajala, namenjena 

obratovanju čistilne naprave. Ob vsem tem nas zanimajo naslednja vprašanja: 

1. Ali omenjena sončna elektrarna že stoji in kolikšna je njena inštalirana moč? 

2. V kolikor še ne stoji – zakaj še ne stoji? V kateri fazi je projekt in kdaj je predvidena gradnja? 

3. Zakaj JP Vo-Ka za proizvodnjo elektrike ne izkorišča posušenega blata iz čistilne naprave, saj je 

njegova energetska vrednost ocenjena na 1 MW energije? 

Prosim za ustne odgovore ter vas lepo pozdravljam,  

 

 

                                                                                                                                     

Mojca Kucler Dolinar, 

vodja Svetniškega kluba NSi 
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